
         Πέμπτη 23 Ιανουαρίου 2014 
Αρ. πρωτ. 75  

ΠΡΟΣ : Την Επόπτρια της Φιλεκπαιδευτικής Εταιρείας κ. Β. Παπαπέτρου  

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ: 1) Εκπαιδευτικούς της Φ.Ε.  
                             2) Πρόεδρο της Φ.Ε κ. Γ. Μπαμπινιώτη 

      3) Γ. Γραμματέα της Φ.Ε. κ. Ι. Παρασκευόπουλο 

 Θέμα: Θέματα προς επίλυση του Νέου Ωρολογίου Προγράμματος  

ΥΠΟΜΝΗΜΑ 

 Αξιότιμη κυρία Επόπτρια, 

Στη συνάντηση που είχαμε μαζί σας την Παρασκευή 13 Δεκεμβρίου 2013, ένα από τα 

θέματα που είχαν συζητηθεί ήταν η κόπωση και η πίεση που υφίστανται οι συνάδελφοι μας από 

το νέο Ωρολόγιο Πρόγραμμα, που εφαρμόστηκε στα Σχολεία μας το τρέχον σχολικό έτος, και 

είχαμε διατυπώσει συγκεκριμένες προτάσεις  με την παράκληση να εφαρμοστούν με την αλλαγή 

των Ωρολογίων Προγραμμάτων των Λυκείων στο Β΄ Τετράμηνο. Οι προτάσεις ήταν οι εξής: 

α) Η ημέρα ελάφρυνσης να έχει 3ωρη παραμονή, αφού η δίωρη θα ήταν εφικτή μόνο 
εάν είχε τεθεί ως προαπαιτούμενο για την κατάστρωση των Ωρολόγιων 
Προγραμμάτων. 

β) Να μειωθούν οι συνολικές ώρες παραμονής ανά εβδομάδα κάθε εκπαιδευτικού και 
να μην εξαντλείται το όριο των 30 ωρών. 

Δ ι α π ι σ τ ώ σ α μ ε ,  μ ε τ ά  α π ό  σ υ ζ η τ ή σ ε ι ς  π ο υ  ε ί χ α μ ε  μ α ζ ί  σ α ς  κ α ι  μ ε  

Δ ι ε υ θ υ ν τ έ ς  κ α ι  Δ ι ε υ θ ύ ν τ ρ ι ε ς  τ ω ν  Σ χ ο λ ε ί ω ν ,  ό τ ι  α π ό  τ η ν  π λ ε υ ρ ά  σ α ς  τ έ τ ο ι α  

ε ν τ ο λ ή  δ ε ν  δ ό θ η κ ε  σ τ ο υ ς  π ρ ο γ ρ α μ μ α τ ι σ τ έ ς ,  μ ε  α π ο τ έ λ ε σ μ α  ν α  μ η ν  μ π ο ρ ε ί  

ν α  β ε λ τ ι ω θ ε ί  η  κ α τ ά σ τ α σ η .  

Θ ε ω ρ ο ύ μ ε  ό τ ι  υ π ά ρ χ ε ι  α π ό λ υ τ η  ε υ θ ύ ν η  γ ι α  τ ο  ό τ ι  δ ε ν  φ ρ ο ν τ ί σ α τ ε  ν α  

ε λ α φ ρ υ ν θ ο ύ ν  ο ι  σ υ ν ά δ ε λ φ ο ι ,  μ έ σ ω  τ η ς  β ε λ τ ί ω σ η ς  τ ο υ  Ω ρ ο λ ο γ ί ο υ  

Π ρ ο γ ρ ά μ μ α τ ο ς ,  π ρ ο κ ε ι μ έ ν ο υ  ν α  ε ί ν α ι  π ι ο  α π ο δ ο τ ι κ ό  τ ο  ε κ π α ι δ ε υ τ ι κ ό  έ ρ γ ο .   

Σ η μ ε ι ω τ έ ο ν  ό τ ι  ο ι  σ υ ν ά δ ε λ φ ο ι  σ υ ν ε χ ί ζ ο υ ν  ν α  ε ρ γ ά ζ ο ν τ α ι  ε υ σ υ ν ε ί δ η τ α  

κ α ι  μ ε  τ ο ν  ί δ ι ο  ζ ή λ ο ,  α κ ό μ α  κ α ι  ε κ τ ό ς  τ ο υ  ω ρ α ρ ί ο υ  ε ρ γ α σ ί α ς  τ ο υ ς ,  π α ρ ό λ ο  



π ο υ  α π ό  τ ο  2 0 1 0  έ χ ο υ ν  υ π ο σ τ ε ί  9  α λ λ ε π ά λ λ η λ ε ς  β λ α π τ ι κ έ ς  μ ε τ α β ο λ έ ς  σ τ ι ς  

σ υ ν θ ή κ ε ς  ε ρ γ α σ ί α ς  κ α ι  σ τ ο  μ ι σ θ ό  τ ο υ ς ,  μ ε  α π ό λ υ τ η  ε υ θ ύ ν η  τ η ς  Δ ι ο ί κ η σ η ς  

τ η ς  Φ . Ε .  

Είναι ανεξήγητο για εμάς γιατί δεν ενστερνίζεστε το δίκαιο αυτό αίτημα των 

συναδέλφων μας, τη στιγμή μάλιστα που ο Γ. Γραμματέας της Φ.Ε., κ. Ι. Παρασκευόπουλος, 

όταν του θέσαμε το θέμα στη συνάντηση που είχαμε  την Τετάρτη 14 Ιανουαρίου 2014, (στην 

Παράσταση Διαμαρτυρίας που έγινε από τα Δ.Σ. των δύο Σωματείων Σ.Ν.Δ.Φ.Ε. και Σ.Κ.Φ.Ε.), 

είχε κατανοήσει το δίκαιο αίτημά μας και μας είχε διαβεβαιώσει ότι θα σας το μεταφέρει. 

Σας  επισημαίνουμε πάλι ότι άποψη και του Δ.Σ. και των συναδέλφων είναι 

ότι αν δεν μπορούν να υλοποιηθούν τα  αιτήματά τους  στο 100% των 

περιπτώσεων, αυτό δεν αποτελεί  λόγο για να μην υλοποιηθούν  σε όσες 

περιπτώσεις είναι εφικτό.  

Ένα άλλο πολύ σημαντικό θέμα είναι ότι με την εφαρμογή του Νέου Ωρολογίου 

Προγράμματος στα Σχολεία μας αποδείχθηκε ότι επήλθαν αλλαγές  που επηρέασαν τη ζωή 

μαθητών, γονέων και εκπαιδευτικών. 

Ο διάλογος ,  που ανακοίνωσε ο Πρόεδρος και η διοίκηση της Φ.Ε. ότι  θα γίνει 

για το Ωρολόγιο Πρόγραμμα του νέου διδακτικού έτους,  2014 -2015, τον Μάιο του 

2014, είναι επιτακτική η ανάγκη να ξεκινήσει νωρίτερα . Έτσι θα υπάρξει  το 

χρονικό περιθώριο να ληφθούν υπόψη όλα τα βασικά παιδαγωγικά, εργασιακά 

και κοινωνικά στοιχεία ,  τα οποία πρέπει να συνυπολογίζονται σε μία τέτοια 

μεγάλη αλλαγή. Στο διάλογο αυτό πρέπει  να συμμετέχουν Διοίκηση, 

εκπαιδευτικοί της Α/θμιας και της Β/θμιας και γονείς. Μόνο έτσι θα αποφευχθεί 

το ενδεχόμενο να γίνουμε θεατές νέων αποχωρήσεων μαθητών από τα  Σχολεία 

μας με ενδεχόμενη συνέπεια   τη  συρρίκνωση των ιστορικών Σχολείων μας και τις 

δυσάρεστες για όλους εξελίξεις στον εργασιακό μας χώρο .  

 Π α ρ α μ έ ν ε ι  ε π ι τ α κ τ ι κ ή  η  α ν ά γ κ η  ν α  γ ί ν ε ι  α ν τ ι λ η π τ ό  ό τ ι  α π ο φ ά σ ε ι ς  π ο υ  

α φ ο ρ ο ύ ν  σ τ ο υ ς  ε κ π α ι δ ε υ τ ι κ ο ύ ς  θ α  π ρ έ π ε ι  ν α  λ α μ β ά ν ο ν τ α ι  α φ ο ύ  α κ ο υ σ τ ε ί  η  

ά π ο ψ ή  τ ο υ ς  κ α ι  η  π ο λ ύ τ ι μ η  ε κ π α ι δ ε υ τ ι κ ή  κ α ι  π α ι δ α γ ω γ ι κ ή  ε μ π ε ι ρ ί α  τ ο υ ς .   

Για το Δ.Σ. του Σ.Κ.Φ.Ε. 

 

 


